

taprite carbonation testers 碳酸化测试仪

产品名称	taprite carbonation testers 碳酸化测试仪
公司名称	上海瑞贝贸易有限公司
价格	.00/件
规格参数	品牌:taprite 型号:2701
公司地址	上海浦东新区沪南路2218号BHC中环中心东楼1812室
联系电话	02151082920 13916617155

产品详情

taprite carbonation testers 碳酸化测试仪

pepsi carbonation tester百事可乐碳酸化测试仪2701

the taprite pepsi carbonation tester is a great tool for verifying and maintaining co2 levels in sugared pepsi products. simply put a sample of your beverage into the tester ' s 11 ounce acrylic canister, record the pressure and temperature from the easy to read gauges, and cross-reference your findings with the data on the handy carbonation table. the tester ' s cap and fittings are made of lightweight, anodized aluminum with easy to grip knurling. the pressure gauge includes a protective rubber boot (600gps-01) for additional durability. taprite ' s pepsi carbonation tester is easy to handle, easy to use, and easy to clean, and tried and trusted tool for field service technicians everywhere.

Taprite百事可乐碳酸化测试仪是验证和维护含糖百事可乐产品中二氧化碳水平的**工具。只需将饮料样品放入测试仪的11盎司丙烯酸罐中，记录来自易于阅读的表盘的的压力和温度，然后将您的发现与便捷的碳酸化表上的数据进行交叉参照。测试仪的盖子和配件采用轻巧的阳极氧化铝制成，具有易于握持的花纹。压力表配备了防护橡胶套（600GPS-01），以提供额外的耐用性。Taprite的百事可乐碳酸化测试仪易于携带、易于使用、易于清洁，是现场服务技术人员xinlai的工具。

beer carbonation tester啤酒碳酸化测试仪2701-bct

the taprite beer carbonation tester is designed to be used in the field to verify carbonation levels during equipment installation and keg change-outs. it is a cost effective and accurate tool for troubleshooting and quality control. the carbonation tester's sturdy, 11 ounce acrylic canister includes a handy label noting the appropriate co2 volume based on your temperature and pressure reading. the tester's cap and fittings are made of lightweight metal with easy to grip

knurling. the pressure gauge includes a protective rubber boot (600gps-01) for additional durability. taprite's beer carbonation tester is easy to handle, easy to use, and easy to clean. each tester comes with a cushioned carrying case, as well as inlet and outlet hoses with quick disconnects.

Taprite啤酒碳酸化测试仪专为在现场使用而设计，用于验证设备安装和换桶过程中的碳酸化水平。这是一种经济高效且准确的故障排除和质量控制工具。碳酸化测试仪坚固的11盎司丙烯酸罐包含一个方便的标签，根据您的温度和压力读数，注明适当的CO2体积。测试仪的盖子和配件采用轻巧的金属制成，具有易于握持的花纹。压力表配备了防护橡胶套（600GPS-01），以提供额外的耐用性。Taprite的啤酒碳酸化测试仪易于携带、易于使用、易于清洁。每个测试仪都配备有缓冲背带箱，以及带有快速拆卸装置的进出口软管。

soft drink carbonation tester (generic) 软饮料碳酸化测试仪（通用）2701g

the taprite soft drink carbonation tester is a great tool for verifying and maintaining co2 levels in sugared soft drinks. simply put a sample of your beverage into the tester ' s 11 ounce acrylic canister, record the pressure and temperature from the easy to read gauges, and cross-reference your findings with the data on the handy carbonation table. the tester ' s cap and fittings are made of lightweight, anodized aluminum with easy to grip knurling. the pressure gauge includes a protective rubber boot (600gps-01) for additional durability. taprite ' s soft drink carbonation tester is easy to handle, easy to use, and easy to clean, and is a must have for every field service technician.

Taprite软饮料碳酸化测试仪是验证和维护含糖软饮料中二氧化碳水平的**工具。只需将饮料样品放入测试仪的11盎司丙烯酸罐中，记录来自易于阅读的表盘的的压力和温度，然后将您的发现与便捷的碳酸化表上的数据进行交叉参照。测试仪的盖子和配件采用轻巧的阳极氧化铝制成，具有易于握持的花纹。压力表配备了防护橡胶套（600GPS-01），以提供额外的耐用性。Taprite的软饮料碳酸化测试仪易于携带、易于使用、易于清洁，是每位现场服务技术人员必备的工具。